  
                                                                              参展申请表                                                                Application Form
第十三届(2019)杭州文化创意产业博览会
2019年9月19日-23日
杭州白马湖国际会展中心
Hangzhou Cultural & Creative Industry Expo
19-23, September, 2019
Hangzhou Creative White Horse Lake International Convention and Exhibition Center
[bookmark: _GoBack]

	单位信息
Exhibitor Information
	单位名称
Company Name
	（中文）

	
	
	（English）

	
	地址 Address
	

	
	主营业务
MainBusiness
	

	
	联系人 Contact
	
	手机 Mobile
	

	
	电话 Tel
	
	电邮 E-mail
	

	企业介绍
品牌介绍
Brand Info
	中文
	

	
	En
	

	产品介绍
Product Info
	中文
	

	
	En
	

	参展办法
	1) 经双方商议确定相关参展信息后，双方另行签订《参展协议》，一切参展约定条款均以《参展协议》为准；
After consultation and confirmation of the relevant exhibition information, the parties shall sign “Participation Agreement”. All the terms and conditions of the exhibition shall be subject to the “Participation Agreement”.
2) 主办方将以打款先后为依据安排展位，请展商在递交表格后及时联系主办方，并在确认信息后及时安排费用支付。
The organizer will arrange the booth according to the payment, please contact the organizer in time after submitting the form, and arrange the payment in time after confirming the information.


	申请单位（盖章）：

授权代表（签字）：            


                                                                  年      月     日


注意Notice：
此表格为意向申请表，我们将在收到表格后及时与贵方取得联系。
This form is an application form. We will contact you as soon as possible after receiving the form.

